
Referat styremøte Skipsfjord utmarkslag 

Tromsø, Rica Gran 16. november 2012 kl 18:00. 
 

 

Tilstede av styret:  Wiggo A. Ditlefsen, Edmund Karlsen, Jan Pedersen, Kyrre 

Jakobsen og Vivian Heide.  
 

Sak 1. Kyststien og merking. 

Deler av styret og styreleder har hatt møte med Ishavskysten friluftsråd og 
fylkesmannen. Utmarkslaget ønsker ikke for mye merking av stien. Det blir 
lagt ut 200 meter klopping i våtområder. 

 
Spørsmål: Hvor mye ansvar og arbeid har utmarkslaget med kyststien?  

Svar: Vi har ikke så mye arbeid med denne. Stien er jo der og den må merkes 
litt mere. Også må det legges ut kloppinger og ryddes litt skog. Etter dette er 
det relativt lite vedlikehold, men utmarkslaget har ansvar for stien videre. 

 
Sak 2. Vern og vedlikeholdsavtalene for bygg i landskapsvernområde. 

Avtatalene kom for over 30 år siden. Vi har bedt fylkeskommunen om kopi av 
disse avtalene på bygg i skipsfjorden. Dette for å få oversikt over disse 
avtalene og de eventuelle ansvarsforholdene i avtalene. Eier får også kopi av 

avtalene så det ikke skal være noen tvil om dette. 
 

Sak 3. Fisketellinga 2011. 

Utmarkslaget har reagert på at det ikke kom noen info i forkant av tellingen 
av laks i Skipsfjordelva høsten 2011. Dette ble utført av fylkesmannen. Alle 

elver i Troms under en viss størrelse ble telt uten forvarsel har vi fått hørt. 
Men for Skipfjorden sin del, var dette en positiv telling. Se rapport fra 
fylkesmannen. 

Styret er positiv til denne tellingen, men ønsker å få beskjed neste gang det 
blir arrangert telling. Så kan laget være med å veilede ved tellingen. 

 
Til info: Skipsfjordelva har i både 2011 og 2012 klaget på for strenge regler 
pålagt av fylkesmannen. Og begge gangene har vi fått medhold på klagene. 

 
Sak 4. Fiske 2012. 

Stor økning fra 2011. Cirka like mange fiskedøgn, men en økning fra 41 til 91 

lakser og fra 99 til 130 fisker totalt (se statistikk).  
Men dårlig kortsalg til fremmedfiskere. Dette kommer nok av at det er få som 

orker å komme langveis fra bare for å fiske 1 laks. 
 
Utmarkslaget går for 2 lakser i limit i stedet og kommer til å kjøre dette mot 

fylkesmannen for 2013 sesongen.  
 

Forslag: Utmarkslaget kjøper inne 4-5 minkfeller som blir satt opp på 
strategiske steder i elva. Disse blir da røktet av grunneiere selv når de er på 
fiske.  

Styret synes dette er et godt forslag. Så dette skal vi gjennomføre i 2013. 
 
 



 

Sak 5. Tilgang til Skipsfjorden vintertid. 
I siste årsmøtet diskuterte vi snøscooterbruk på vintertids, i påsken og for 
bevegelseshemmede. Møtet med fylkesmannen i høst var positivt, også for 

vedlikehold av vakthytte, gapahuker og andre oppgaver i laget. Bare så lenge 
tillatelse og fører av scooter er rett. Det er også lov å ha med seg passasjerer 

på scooteren når man kjører over. 
 

Sak 6. Søppelfrakting va tin og tang til søppellageret ved fergeleiet. 

Tatt opp på møtet med fylkesmannen i høst. Det er mye søppel i Skipfjorden. 
Søppel etter diverse prosjekter og søppel fra havet som har rekt i land i fjæra. 
Vi ytet ønske til fylkesmannen for å kunne kjøre med scooter langs fjæra i 

påsken for å samle søppel. Så for å få dette levert til søppellageret ved 
fergeleiet. Også kanskje i forkant å høre med kommunen om å sette opp en 

konteiner ved Olkelva for dette formålet. Fylkesmannen var positiv til dette. 
 

Sak 7. Hva som står igjen for ferdigstillelse av gapahuk og vakthytte. 

Vi har kontroll på hva som må gjøres her. 
 

Sak 8. SNO og tilgang til vakthytta (hva er SNO`s bidrag). 
Statens naturoppsyn ønsker tilgang til vakthytta. Vist SNO betaler 25 000 kr 
til laget så er dette greit.  

 
Sak 9. Hvor er vi mht. årsmøtesakene. 

Vi har bra kontroll og gjennomført det meste.  

Saken med frivillighetsregisteret og at vi ikke får FYSAK midler. Har vi behov 
for dette? I følge styret nei, ikke akkurat nå. Men vist behovet endrer seg, så 

gjør vi noe med dette da. 
 

Sak 10. Info om kontobeholdning. 

Vakthytta kom på rundt 50 000 kr.  
Etter alle utgifter har lager ca. 225 000 kr. på konto. 

 
Sak 11. Eventuelt. 

Siden laget ikke ønsker søppelkasser ved elva og gapahuker, så skal 

fiskekortene utstyres med f.eks. denne teksten:  
TA OPP SØPPEL ETTER DERE! 
 

Møtet hevet 20:00. 
 

Kyrre Jacobsen 
Sekretær. 


